
 

Betreft Vragenhalfuurtje Raad 27 mei 2021

               

Vragen & Antwoorden

Vragen

we zijn door diverse inwoners uit Duivendrecht benaderd met de vraag waarom er de laatste tijd 
zoveel sirenes van ambulances zijn te horen? Nu hebben wij dit uitgezocht en het blijkt dat de afdeling 
facilitair post oost en post zuid zijn verplaatst naar Overamstel.
1. Wij nemen aan dat het college hiervan op de hoogte is. Waarom is hier verder niets over 
gecommuniceerd zodat inwoners hiervan op de hoogte zijn ?
> 
2. afgelopen commissie kon er geen antwoord worden gegeven op onze vraag hoe staat het met de 
ontwikkelingen Gezellenhuis . Aangezien op eerder door ons gestelde vragen het antwoord was 
gegeven dat er 3 serieuze kandidaten zijn waarvan men met 1 in een ver gevorderd stadium was. 
Maar daarna hebben wij niets meer gehoord omtrent ‘t Gezellenhuis. Vandaar onze vraag.
> 

3. vorige week hadden we als inspreker de ondernemer van de Plus, hij vertelde dat zijn plannen i.v.m. 
laden en lossen en verandering van het magazijn door de gemeente zijn afgewezen.
Kan de portefeuillehouder ons vertellen waarom die plannen zijn afgewezen? En bestaat er nog een 
mogelijkheid alsnog met elkaar om tafel te gaan en de plannen opnieuw te bespreken.


